
 
 

                                                                                                                                       06 . maj 2021 
 

I medfør af § 37 stk.1 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål 
til Naalakkersuisut: 
 

 
Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 
1. Har Naalakkersuisut planer om at fjerne SIKUKI´s havne- og losseafgift? 
2. Såfremt afgiften fjernes hvor meget vil man så tabe økonomisk pr. år? 

 
(Medlem af Inatsisartut, Aslak W. Jensen, Siumut)  
  
Begrundelse:  
 
Jeg kan ikke forstå hvordan det kan være, at det kun er fiskerne fra Nuuk der belægges med 

havne- og losseafgift pr. tons. Jeg mener, at det er en forskelsbehandling af fiskerne. Jeg vil på det 

grundlag gerne have oplyst om Naalakkersuisut har planer om, at fjerne afgiften og såfremt 

afgiften fjernes, hvor stort et økonomisk tab det vil være pr. år. 

Jeg ønsker at få svar indenfor 10 arbejdsdage. 
 


